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Närvarande Frånvarande Tjänstepersoner 

Anna Camilla Andersson, 

ordförande SN  

Urban Samuelsson, SN Lena Johansson stf. VO-chef 

Anna-Karin Johansson, KS Mikael Faleke, KS Sandra Eggen, sekreterare 

Ann-Kristin Gustavsson, PRO Hanna Ward, SN  

Berit Eriksson, PRO Lena Nydén, PRO  

Bengt Edman, SPF Gunilla Lejon, SPF  

Gunilla Eriksson, SPF Helene Wahlström, SPF  

Birgitta Torstensson, SPF Maria Maric, SN  

Åke Mårdh, SKPF Bengt Fernström, PRO  

Ann-Marie Johansson, SKPF   

Ann-Katrin Björklund, PRO   

 
 

Ekonomi 

Socialförvaltningens bokslut 2023 visade på ett underskott om ca 40 miljoner. Detta är mycket allvarligt för 
förvaltningen och kommunen överlag. Förvaltningen har god insikt i vad underskottet beror på och ekonomin följs 
noga. Resultatet betyder bl.a. att vi har hjälpt fler människor, fler invånare har behövt hjälp och stöd på olika sätt. 
Socialnämnden har haft sammanträde där målsättningen är att förvaltningens verksamheter ska bedrivas med fortsatt 
bibehållen kvalitet och strama åt där det går. Arbetsmiljön ska vara god. Ett stort budgetarbete har gjorts under 
hösten 2023 för att lägga en så rimlig budget som möjligt i alla verksamheter. Det ska påbörjas en genomlysning av 
förvaltningens ekonomi och verksamheter för att se om socialförvaltningen har en överensstämmande budget med 
verkligheten. Socialnämnden har tagit beslut om att inte lägga ner några verksamheter i nuläget.  

 

Brukarundersökning 

Hans-Erik Ahlin utredningssekreterare på socialförvaltningen presenterar resultatet av 2023 brukarundersökning för 
äldreomsorgen i Tibro.  

Inom särskilt boende var det 47 st svarande. Sammantaget är 88% mycket nöjd eller ganska nöjd med särskilt boende i 
Tibro. Jämfört med Skaraborgs kommuner så ligger Tibro på 3:e plats. Hur svårt är det att få kontakt med personalen 
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på äldreboende så tycker 93% att det är mycket lätt eller ganska lätt att komma i kontakt med personalen. På frågan 
om personalen brukar bemöta på ett bra sätt svarar 95% att de alltid gör det eller oftast.  

En negativ trend  ser man på frågan om personalen har tillräckligt med tid för att kunna utföra sitt arbete hos dig?  
76% tycker det, ett lägre svar än tidigare. Detta sätts i samband med högre vårdtyngd. Gällande hur maten smakar 
svarar 91% mycket bra vilket innebär en 7:e plats i landet och 1:a plats i Skaraborg. 

Inom hemtjänsten har 89 personer svarat, mer än 50%. Hur lätt eller svårt är det att få kontakt med personalen, högt 
betyg jämfört med riket. Hur tycker du att personalen utför sitt arbete och om de kommer på avtalad tid? Här ser man 
en positiv trend där de svarande tycker det till 89%, en 4:e plats i Skaraborg.  

 

Ny hemvårdsorganisation 

Under 2024 ska utöka hemvårdsorganisationen. Sedan lång tid tillbaka har hemvården otillräckliga resurser i 
förhållande till brukarnas behov och insatser. Det innebär också att Serviceenheten kommer att ingå i 
hemvårdsorganisationen. Redan nu utför Serviceenheten insatser såsom städ och inköp till samma brukare som 
hemvårdspersonalen utför omvårdnadsinsatser. Idag ingår även hemvårdens nattpersonal och pool/vakans och ska 
fortsätta göra det. Dessa verksamheter delas upp i tre grupper med tre chefer istället för två. I och med denna i 
hopslagning ökar effektiviteten och arbetsvinsterna. Utökningen av chef möjliggörs genom en omfördelning av 
resurser.  

 

Nuläge korttid och särskilt boende 

Högt tryck på korttidsplatser även om nio extra platser har öppnat under föregående år. Korttidsplatserna i Gullspång 
har ännu inte behövt nyttjas. Hittills har man kunnat erbjuda personer med behov av korttid en plats i Tibro. Inom 
särskilt boende är det också ett tryck. När den enskilde beviljats särskilt boende sker inflyttning vanligtvis omgående.  

 

Lokalutredning 

Den lokalutredning som genomförts av kommunens fastigheter och verksamheter är klar. Utredningen visar att 
platsbrist och investeringsbehoven är särskilt kritiska inom äldreomsorgen. Även behov inom skola och förskola finns. 
Brittgården och Bäcklidens lokaler är gamla och slitna, de uppfyller heller inte  de brandskyddskrav som finns.  
Rekommendationen är att utreda Brittgården och Bäckliden och utöka antalet platser för att möta det ökade behovet.  
 
Lokalförsörjningsplanen är ett underlag för politikerna i deras arbete för att bestämma inriktning.  
Anna-Karin Johansson informerar att politiken förbereder sig att göra stora investeringar, för att klara att genomföra 
detta.  
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Återkoppling läkemedelsrapport 

SPF, SKPF och PRO har under hösten 2023 gemensamt gått ut med en enkätundersökning gällande 
läkemedelsgenomgång. Den besvarades av Annicka Klar, MAS. Rapporten är ännu inte klar, Annicka undersöker detta 
och återkommer med information.  

 

Sommarbemanning 

Arbetet med rekrytering av semestervikarier är i full gång. Under mars sker ett avstämningsmöte hur verksamheterna 
ligger till. Målsättningen är att klara bemanningen utan bemanningsföretag. Det kommer även att genomföras en  
Sommarjobbsmässa 13/3. 

 

Nästa sammanträdesdatum 

AU KPR  240514 kl. 10.00 Lokal: Svarvaren 
KPR  240528 kl. 10.00 Lokal: Svarvaren 

 

 

Sandra Eggen 
Sekreterare 


